

CIRCULAR LETTER N°1995

To all National Committees

CIRCULAIRE N°1995

A tous les Comités Nationaux

REPORTS SUBMITTED BY TECHNICAL COMMITTEES

To the 90th General Assembly, Marseille (France):

RAPPORTS PRESENTES PAR LES COMITES TECHNIQUES

A la 90^{ème} Assemblée Générale, Marseille (France) :

**“LEVEES AROUND THE WORLD
Characteristics, Risks and Governance”**

One paper on “**Levees around the world - Characteristics, Risks and Governance**” submitted by the Committee “on Levees” is being circulated for consideration (English version only).

This report is available, at Acrobat format, directly on our web site, under folder “MEMBERS SECTIONS”. The link is located after the mention “**Circ. 1995**”.

Please send your comments, if possible before 7 April 2022, to:

Rémy Tourment, Chairman of the Technical Committee
remy.tourment@inrae.fr

Un rapport sur «**Levees around the world - Characteristics, Risks and Governance**» présenté par le Comité sur « les Dignes» vous est soumis pour examen (version anglaise seulement).

Ce rapport est disponible, au format Acrobat, directement sur notre site Internet, au chapitre « SECTION MEMBRES ». Le lien est situé après la mention « **Circ. 1995** ».

Nous vous prions de bien vouloir adresser vos observations, si possible avant le 7 avril 2022, à :

Rémy Tourment, Président du Comité Technique
remy.tourment@inrae.fr